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Vragen van het lid Ulenbelt (SP) aan
de staatssecretaris van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid over tekorten
aan levensmiddelen bij
voedselbanken. (Ingezonden
20 augustus 2009)

1
Bent u bereid in overleg te treden met
de Stichting Voedselbanken om het
probleem dat voedselbanken minder
voedsel krijgen van de
levensmiddelenindustrie, terwijl er
meer mensen een beroep doen op
een voedselbank, op te lossen?
Zo nee, waarom niet?1

1 de Volkskrant, 18 augustus 2009:
«Voedselbanken klagen over grote tekorten».

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Klijnsma (Sociale Zaken en
Werkgelegenheid) (ontvangen
7 september 2009)

1
Natuurlijk ben ik in algemene zin
bereid om met de Stichting
Voedselbanken Nederland te
overleggen. Dit heb ik 8 juli jl. ook al
gedaan en daarbij is ondermeer dit
probleem reeds besproken. Daarbij
heb ik aangegeven dat ik geen
soelaas kan bieden bij het oplossen
van dit probleem.
Tijdens het gesprek op 8 juli hebben
de Stichting Voedselbanken en ik wel
geconcludeerd dat de voedselbanken
door middel van doorverwijzen naar

de juiste instantie een belangrijke rol
kunnen spelen bij het zoeken naar
een duurzame oplossing voor de
armoedeproblematiek.
Samen met gemeenten wil ik mij
vooral blijven inzetten voor het meer
duurzaam op weg helpen van
mensen door het bevorderen van
participatie, het aanbieden van
schuldhulpverlening en het
bevorderen van het gebruik maken
van voorzieningen. Ik weet dat de
voedselbanken hier samen met mij,
gemeenten en andere organisaties
die betrokken zijn bij het bestrijden
van armoede een bijdrage aan willen
(blijven) leveren.
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